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Referat från senaste styrelsemötet 2019-10-10

För att snabbare informera medlemmarna om vad som avhandlats på styrelsemötena ges här ett 
kort referat. Hela protokollet kommer, som tidigare, att läggas ut på hemsidan när det justerats på 
kommande styrelsemöte. Vill du veta mer om hur diskussionen gick eller vad som beslutades är du
välkommen att kontakta någon i styrelsen.

På mötet i oktober arbetade styrelsen framförallt med att förbereda inför höstmötet 20 oktober. 
Handlingar inför mötet finns utlagda för läsning i klubbhuset. Medlemmar kan också läsa dem på 
hemsidan under information för inloggade medlemmar.

På mötet konstaterades bland annat att

Dränering av hamnplanen mellan klubbhuset och sjösättnings-/upptagningskranen är klar.

Webbsidans funktion på telefon och platta har förbättrats.

Seglingsskolan är avslutad för året. Det är högt tryck med många deltagare på 

Vuxenseglarskolan men färre i barn- och ungdomsseglarskolan.
Klubben har stor brist på utbildade funktionärer.

Markus Hjortsberg, Yngve Körnbo och Leo Karlsson valdes in och hälsas välkommen i sällskapet.

Nästa styrelsemöte är den 14 november. Men först är det höstmöte den 20 oktober.

Vi ses då!

Mona Åkerman
Sekreterare


